
ZÁPIS 

 

Zápis ze 7. jednání Finančního výboru zastupitelstva obce Holubice v roce 2024 konaného dne 

21.11.2024 

 

Přítomni: Hochman, Marcoň, Matuška, Mikolášová, Trňanová 

Omluveni: 

Hosté: Horňák 

 

Zapisovatel: Marcoň 

 

 

Zahájení 

Jednání zahájil Petr Marcoň, přivítal všechny přítomné. Konstatoval, že finanční výbor (dále jen 

FV) je usnášeníschopný (z 5 členů FV je přítomno 5) a seznámil přítomné s předloženým 

programem jednání, návrh na doplnění programu nebyl předložen. 

 

1) Program jednání: 

2) Návrh rozpočtu obce pro rok 2025 

3) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce 

4) Svoz odpadů pro další roky 

5) Návrh rozpočtu školy (cca 1/10 rozpočtu obce) 

6) Dotazy paní ředitelky k majetku 

7) Školství (mzdové náhrady cca 1/200 rozpočtu obce, náklady MŠ, LMŠ, inventarizace 

majetku, ZŠ nové prostory ZŠ) 

8) Koeficient daně z nemovitých věcí 

 

 

Návrh usnesení č. 1: FV schvaluje navržený program jednání. 

 

Hlasování: 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Hochman, Marcoň, Matuška, 

Mikolášová, Trňanová 
  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

2) Návrh rozpočtu obce pro rok 2025  

Návrh usnesení č. 2: FV doporučuje vedení obce vyvěsit na úřední desku návrh rozpočtu uvedený 

v příloze. Případné změny je nutné konzultovat se zastupiteli. 

 

Hlasování: 



Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Hochman, Marcoň, Matuška, 

Mikolášová, Trňanová 
  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce 

Návrh usnesení č.3 : FV doporučuje vedení obce vytvoření střednědobého výhledu rozpočtu obce pro 

roky 2026 a 2027, který musí být vyvěšen souběžně s návrhem rozpočtu obce pro rok 2025. 

 

Hlasování: 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Hochman, Marcoň, Matuška, 

Mikolášová, Trňanová 
  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

4) Svoz odpadů pro další roky 

Návrh usnesení č.4 : FV doporučuje zastupitelům a vedení obce Holubice, aby byl svoz odpadů pro 

rok 2026 a další léta řešen nejpozději v první polovině října 2025 s firmou Respono. Pokud dojde 

k výhodné dohodě, bude podepsána smlouva bez výběrového řízení. Pokud nedojde k dohodě, tak 

bude ve druhé polovině října vypsáno výběrové řízení na firmu pro svoz odpadů na následující 4 roky. 

 

Hlasování: 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Hochman, Marcoň, Matuška, 

Mikolášová, Trňanová 
  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

5) Návrh rozpočtu školy (1/10 rozpočtu obce) 

FV bere na vědomí informace ohledně požadavku paní ředitelky na příspěvek od zřizovatele pro MŠ 

a ZŠ Holubice. Souhlasí s částkou uvedenou v návrhu rozpočtu 4 500 000 Kč. Zároveň upozorňuje 

vedení obce, že se schvaluje celkový rozpočet obce, který nebyl doposud od paní ředitelky dodán. 

Původní požadavek 5 mil. Kč má být snížen poměrově se závaznými ukazateli, tak aby nebyl 

nepoměrně krácen některý se subjektů ZŠ a MŠ Holubice (MŠ, LMŠ, ZŠ). Zároveň je potřeba převést 

energie z Holubice Future na ZŠ a MŠ Holubice. 



6) Dotazy paní ředitelky související s majetkem obce 

 

• Croseus - volala jsem paní ekonomce na školský odbor, zda se s tímto systémem setkala, 
má s ním zkušenosti. Nezná ho a doporučuje nám, abychom na něj nepřecházeli. Není 
zřejmá kompatibilita se systémem JmK. Paní účetní plně ovládá program Gordic, máme ho 
teprve tři roky a pořizovací náklady se pohybovaly kolem 50 tis., ještě si na sebe moc 
nevydělal, vyhovuje nám a funguje.  Při auditu nebyly žádné výtky ani připomínky k 
účtování. Obáváme se přechodu na nevyzkoušený systém, hodily by se nám zkušenosti 
nejprve z provozu na obci, časem snad přejít. 

Finanční výbor nedohledal žádné školy ani obce v JMK, které by SW Croseus používaly, proto požádal 
o vysvětlení pana starostu. Ten konstatoval, že Croseus je nový SW, výrazně pomůže účetním, 
urychlí agendu, bude splňovat požadavky na digitalizaci dokumentů vyžadovanou od roku 2026 a 
bude mít značnou SW podporu. Dle informací od pana starosty SW Croseus startuje na škole v Líšni 
a dalších školách, které nebyly upřesněny. Současně používané SW nesplňují parametry požadované 
pro zpracování dat od roku 2026, a proto je jasné, že i tyto SW doznají změn a budou se muset 
kupovat nové balíčky či aktualizace. 

• Náhradní plnění - vzhledem k velikosti organizace a vyššímu počtu zaměstnanců musíme 
plnit podmínky náhradního plnění, částka na letošní rok se pohybovala kolem 400 tis. 
nakoupeného zboží. 

FV Holubice bere tuto informaci na vědomí. 

• Inventarizace - letos to bude náročná práce, spousta starého vybavení se "rozdělila", je 
zapotřebí všechno znovu zaevidovat, něco se zrušilo, něco odstěhovalo do školky, něco se 
přesouvalo v rámci celé školy. V mateřské škole je spousta nového vybavení, které je stále v 
majetku zřizovatele. Prosíme nejprve o inventarizaci majetku v rámci obce, převést až 
zinventarizovaný majetek. 

Jsme si vědomí náročnosti, ale protože je majetek fyzicky umístěn ve školce nebo ve škole, musí 

provést inventarizaci zaměstnanci ZŠ a MŠ Holubice společně se zástupcem obce. Výstupem 

bude dokument, ze kterého bude patrné, co patří ZŠ a MŠ a co obci, abychom poté mohli 

majetek převést. 

 

• Vyřazený majetek - po nainstalování nového vybavení školní kuchyně není stále dořešeno 
vyřazení majetku. Staré lednice, mrazáky... stále odepisujeme, máme je na dvorečku a není 
dořešeno jejich vyřazení. Konvektomat a další se odvezlo, přesto je to stále v našem majetku, 
prosíme o dořešení před inventarizací. 

Obec Holubice by ráda měla tuto otázku také vyřešenu. Bohužel čekáme na právní akt od 
dotačního orgánu, kde byla řešena dotace pro rekonstrukci kuchyně. Bude nutné se řídit 
informacemi, které z tohoto právního aktu vyplynou. Právní akt byl slibován již ke konci října a 
doposud jej nemáme! Proto prosíme o vyčkání. Netroufáme si vůbec říci, kdy informace získáme. 
Snad brzy. 



• Kolaudace a navýšení rejstříku. Bez kolaudačního rozhodnutí nelze navyšovat rejstříkovou 
kapacitu ZŠ. A nutně ji potřebujeme upravit. Máme 131 žáků, kapacitu 156 a v předškolácích 
48 dětí. Dostáváme se na nějakých 180 žáků a další rok přibyde dalších 40 a pak dalších 40... 
Zápis do první třídy budeme mít 10. dubna. Všechny dokumenty týkající se stavby a 
rekonstrukce školy navíc už potřebujeme pro našeho bezpečáka. 

Podklady související s kolaudací se chystají, dokončuje se papírování stavby. 

• Volební řád - prosíme o dodání usnesení o hlasování o volební řádu školské rady. 

Nespadá do kompetencí FV, je v kompetencích zřizovatele.  

Zabezpečení školy - stále nemáme zabezpečenou polovinu školní budovy. Pan Brtník, který spravoval 
čidla, kódy pro zaměstnance a celý systém, už nestíhá a spravovat to nechce. Pan starosta přislíbil, 
že se o zabezpečení postará. V tomto si nevím rady, nikoho jsem ani nenašla. 

FV: to je dotaz na pana starostu. 

 

• Oprava dveří - vstupní dveře do školy vzadu za brankou stále nejsou opravené. Pan starosta 
si chce situaci vyřešit sám. Paní učitelky ale ráno chodí všem dětem otevírat, protože 
nefunguje propojení. Prosíme o zajištění opravy. Je zapotřebí spárovat opraváře dveří a 
elektrikáře. Mohla bych požádat naše školní servisy. Zvažte prosím, už je to dlouhé a paní 
učitelky by měly zůstávat ve třídě a neodbíhat neustále od dětí a nechávat je tam bez dozoru. 

FV: opět je zde zmiňován pan starosta, a proto tento bod také není v kompetencích FV. 

7) Školství 

- Inventarizace majetku je zmíněna v předchozím bodu. 

- Nové prostory ZŠ. Vedení obce a zastupitelé by se měli opět zabývat i variantou realizace 

původní varianty Nové školy Holubice. Vhodné dotační nástroje nejsou, ale teoreticky je 

možné využít úvěru, který bude splácen z daně z nemovitých věcí. Koeficient daně 

z nemovitých věcí by musel být navýšen na maximální hodnotu 5 pro celé území. Dotklo by 

se to všech majitelů nemovitostí. Každý by se tak významně podílel na celkovém růstu 

infrastruktury v obci Holubice. 

 

- Mzdové náhrady novým učitelkám, které do ZŠ a MŠ Holubice nastoupily  

 

Ze zápisu z 5. zasedání 23. května, bod č. 11: 

Usnesení č. 11                                                                                           Hlasování            6 – 0 – 0 

Zastupitelstvo schvaluje finanční podporu pedagogického týmu pro 6. ročník a novou mateřskou školu ZŠ 
a MŠ Holubice, nebudou-li získány finance z Jihomoravského kraje.  

  



8) Koeficient daně z nemovitých věcí 

FV diskutoval poplatky v obci pro rok 2025, zaměřil se na kulturní středisko, halu, koeficient daně 

z nemovitých věcí. 

Náklady na halu budou vyhodnocovány na konci roku 2025.  

Z hlediska kulturního střediska bylo navrženo realizování investic ve věci odpadů a toalet. 

Koeficient daně z nemovitých věcí bude řešen v průběhu první poloviny roku 2025. 

 

 

Petr Marcoň 

předseda FV 

Zapsal: Petr Marcoň  


